
   

ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA CELEBRADA PER LA JUNTA MUNICIPAL DE 
DISTRICTE CENTRE EL DIA 26 DE MAIG DE 2022.

N. i classe de sessió: 5/2022. (ordinària). 

Dia i hora: 26-5-2022 a les 18:15 hs.

ASISTENTS:

PRESIDENTA

  Assisteix  la  Sra.  Alcaldessa,  Amparo  Marco  Gual,  que  asumeix  la  presidència 
delegada al Sr.  Fernando Navarro Cueva.

   VICEPRESIDENT

   Sr. Omar Braina Bou

VOCALS

     Regidors

     Sra. Susana Fabregat Carrasquer      

Veïns designats

Sra. Cielo Leiros Otero Grup Polític Municipal Ciudadanos

Representantes de asociaciones de vecinos. 

Dª Inmaculada Roig Adelantado AV Raval de la Trinitat 

Dª Teresa Salvador Bellés AV Zona Centro

Representante AMPAs

Dª Carmen M.ª Serralde Edo AMPA Escuelas Pías

SECRETARIA

Dª Marta Mulet Vilar

Assisteixen a la sessión com convidats el Sr. Francesc Mezquita Patuel, Regidor delegat 
d’Educación, i la Sra. Lidón Taus Muñoz, representant del AMPA IES Ribalta.

Disculpan la seua assistència El Sr. Jaime García i la Sra. María Madueño

Ordre del dia. 
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1r.- Aprovació, si escau, de l'acta de la sessió celebrada el dia 5 de maig de 2022.

2n.-  Compareixença  de  Sr.  Francesc  Mezquita,  Regidor  delegat  d'Educació,  per  a 
abordar  els  assumptes  que afecten les AMPAs dels  centres escolars del  Districte 
Centre.

3r.- Despatx Extraordinari

4t.- Precs i preguntes

Sent les 18 hores i 15 minuts del dia 26 de maig de 2022, sota la presidència de la Sra. 
Alcaldessa, Sra. Amparo Marco Gual, es reuneixen els senyors i senyores a dalt assenyalats 
a la sala de reunions de la planta 4a de la Casa Consistorial a fi de celebrar sessió ordinària 
de  la  Junta  Municipal  del  Districte  Centre,  amb  la  meua  assistència  com  a  Secretària 
Delegada per a donar fe de l'acte. 

Comprovat  el  “quòrum” d'assistència,  per la  Presidència  es procedeix  a iniciar  la  sessió 
passant a tractar els punts inclosos en l'ordre del dia.

1r.- Aprovació, si escau, de l'acta de la sessió celebrada el dia 5 de maig de 2022.

No plantejant-se objeccions, l'acta resulta aprovada per unanimitat. 

2n.-  Compareixença  de  Sr.  Francesc  Mezquita,  Regidor  delegat  d'Educació,  per  a 
abordar  els  assumptes  que afecten les AMPAs dels  centres  escolars  del  Districte 
Centre.

La Sra. Serralde planteja les dificultats que, amb caràcter general troben les AMPAs dels 
centres educatius del Districte Centre. Refereix les dificultats que planteja la captació de 
socis/es i l'escassa implicació dels pares i mares en els assumptes que afecten la comunitat 
escolar. Si bé l'AMPA que representa té actualment 230 persones associades, en el CEIP 
Herrero aquesta xifra no supera les 25 persones, i en el CEIP Cervantes ni tan sols es troba 
constituïda  aquesta  associació.  La  Sra.  Taus  indica  que  en  l'AMPA  que  representa  el 
nombre de persones associades està aproxima al centenar, i que la participació és escassa.

El  Sr.  Mezquita  planteja  la  conveniència  que  les  AMPAs  del  districte  s'unisquen  per  a 
generar  una  actuació  conjunta.  Proposa  l'elaboració  d'un  calendari  que  contemple 
l'organització de diverses activitats durant el curs escolar. Assenyala l'AMPA del CEIP Soler i 
Godes com a entitat que pot servir de model en la gestió d'aquesta mena d'associacions.

La Sra. Marco proposa l'organització d'una jornada de trobada de les AMPAs de la ciutat 
que tinga com a finalitat la posada en comú i el compartir bones pràctiques i experiències 
noves que han resultat positives en la dinamització d'aquestes associacions.

Davant la conformitat de les persones presents amb la proposta, el Sr. Mezquita planteja 
l'organització d'aquesta jornada durant el curs que ve i planteja convidar, a més de totes les 
AMPAs de la ciutat, a entitats com FAMPA i CONCAPA.

La Sra.  Roig  planteja  que la  falta  d'implicació  és  també un fenomen cada vegada més 
freqüent en el moviment associatiu veïnal. Refereix la necessitat que l'Ajuntament col·labore 
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en  l'organització  d'esdeveniments  i  activitats  per  aquests  col·lectius,  i  assenyala  com a 
exemple  d’èxit  el  projecte  “L’escola  canta”.  Comenta  que les  demandes i  el  sistema de 
funcionament de les associacions ha anat canviant, i que és necessària una adaptació. La 
Sra. Marco assenyala en aquest punt la disponibilitat de l'Ajuntament a rebre i escoltar  els 
veïns i veïnes. 

El Sr. Mezquita assenyala la necessitat que les AMPAs s'inscriguen en el Registre Municipal 
d'Associacions Veïnals.  Comunica que des de la Regidoria de Participació Ciutadana es 
reprendran  els  cursos  formatius  sobre  assumptes  vinculats  a  la  gestió  administrativa  i 
econòmica de les associacions i planteja a les AMPAs la seua inscripció a aquests. Així 
mateix,  els  informa  de  la  possibilitat  de  sol·licitar  subvencions  econòmiques  per  al 
desenvolupament d'activitats de caràcter esportiu. Felicita l'AMPA d'Escola Pia per la creació 
de sinergies  amb l'Associació  de Veïns Raval  de la  Trinitat  per  al  desenvolupament  de 
diferents accions.

3r.- Despatx Extraordinari

No hi ha assumptes a tractar.

4t.- Precs i preguntes

La Sra. Marco intervé per a comunicar que, ateses les peticions formulades en la sessió 
celebrada pel  Consell  del  Districte Centre el  mes de gener passat,  ha contactat  amb la 
Policia Local i la Nacional per a sol·licitar major vigilància i evitar molèsties a les persones 
residents en la rodalia de la Discoteca Mambo. També s'ha entrevistat amb el president de 
l'Associació d'oci nocturn de la ciutat a fi de promoure la convivència i evitar molèsties al 
veïnat.

Així mateix, indica que ha donat trasllat al Regidor responsable de l'àrea de mobilitat urbana 
dels suggeriments plantejats en relació amb el funcionament de les càmeres de seguretat. 

Pel que fa referència a la Plaça de la Pau, assenyala que ha contactat amb les associacions 
i  agents que puguen resultar  afectats  per aquestes obres,  escoltant  les seues opinions. 
Comunica  que  queda  pendent  la  celebració  d'una  reunió  amb els  veïns  i  veïnes  per  a 
informar del projecte final.  En relació a la  font  que es preveu instal·lar  en aquest espai, 
indica que es pretén un element decoratiu que embellisca la plaça sense general problemes 
d'esquitxades o d'un altre tipus. També s'atendrà la proposta de col·locació de bancs amb 
suport i una altura que resulte adequada per a les persones majors.

Assenyala que ha visitat  la Plaça Constitució per a detectar  les necessitats i  buscar les 
millors solucions als problemes que es plantegen en aquest lloc. 

La Sra. Roig es queixa dels problemes que genera en la zona centre de la ciutat un sistema 
de recollida de fems que considera insuficient i demanda major neteja als carrers. Planteja el 
seu desacord  amb els  requeriments  formulats  per  l'Ajuntament  de neteja  d'horts  en les 
zones de la perifèria. 

La Sra. Salvador pregunta per la labor que realitzen els inspectors del servei de recollida de 
fems. Sol·licita la reparació dels escocells danyats per la col·locació de taules i cadires dels 
establiments de restauració en la via pública

El Sr. Navarro informa que s'ha obert la fase de participació pública prèvia per a la redacció 
d'una nova ordenança de neteja, i insta les persones presents a formular suggeriments i 
propostes. 

3 C
ód

. V
al

id
ac

ió
n:

 4
H

TE
5E

N
LJ

W
KE

L4
33

JZ
TC

R
C

N
H

S 
| V

er
ifi

ca
ci

ón
: h

ttp
s:

//s
ed

e.
ca

st
el

lo
.e

s/
 

D
oc

um
en

to
 fi

rm
ad

o 
el

ec
tró

ni
ca

m
en

te
 d

es
de

 la
 p

la
ta

fo
rm

a 
es

Pu
bl

ic
o 

G
es

tio
na

 | 
Pá

gi
na

 3
 d

e 
4 



La Sra. Roig sol·licita la retirada del cartell de la Plaça Mallorca que conté la prohibició de 
jugar a la pilota. 

La Sra. Serralde demana la reparació del tobogan de la Plaça Escola Pia. 

La  Sra.  Salvador  planteja  la  possibilitat  d'habilitar  espais  per  a  realitzar  projeccions  de 
cinema en el centre de la ciutat. La Sra. Marco li indica que en el projecte de construcció del 
Centre Municipal de Envelliment Actiu es contempla aquest assumpte. La Sra. Roig proposa 
per a aquest fi l'ús de la sala d'actes de l'edifici de Caixabank al carrer Cavallers. 

Es proposa la instal·lació d'un panell en la Plaça Major que oferisca informació sobre les 
activitats culturals i d'oci organitzades a la ciutat. 

La  Sra.  Salvador  demanda  un  local  que  compte  amb  condicions  adequades  per  a 
l'organització d'activitats per l'Associació de Veïns Zona Centre, ja el que l'espai que ocupen 
actualment resulta inadequat.

S'assenyala que la  pròxima reunió de la  Junta se celebrarà el  dia 30 de juny,  i  que es 
convidarà a la mateixa al Regidor responsable del servei de neteja de la ciutat, Sr. Ignacio 
Garcia. 

I sent les 19 hores i 15 minuts de la data indicada en l'encapçalament, per no haver-hi més 
assumptes que tractar, la presidència alça la sessió, de tot això, com a Secretària en dono fe 
i, per deixar-ne constància, alce la present acta.
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